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CONSELL DE LA POLICIA 17/04/2023 

Ahir vam tenir sessió de Consell de la Policia, la continuació de la sessió iniciada el dia 29 de març. 

Els principals temes tractats han estat: 

- Aplicació dels augments retributius: en la nòmina de març s’han abonat una part, queda el 

0’5% del IPC i el 0’5% del producte nominal que es faran efectius al setembre de 2023. 

 

- Petició d’augment del preu del quilometratge: ho descarten perquè l’estan pagant per sobre 

del que ho fa l’estat central, hem expressat que ens sembla una excusa força lamentable posar 

d’exemple els que estan pitjor. 

 

- En la darrera Mesa General de Funció Pública es van acordar algunes millores  (entre 

d’altres, ampliació de la franja d’edat de fill o filla menor d’edat de 12 a 14 anys per acollir-se a 

la reducció de jornada, i 15 hores per absentar-se de la feina amb declaració jurada de trobar-

se malament), ens comenten que aquestes millores no ens son d’aplicació directa i que 

han de formar part de les nostres negociacions de condicions laborals. 

 

- Mesa de negociació: sobre aquest tema farem comunicats conjunts entre els sindicats que 

portem una mateixa línia negociadora. De moment seguim alertes a que l’Administració faci el 

trasllat de temes a negociar a la Comissió de Retribucions i Despeses de Personal. 

 

- Condicions de treball de determinades especialitats  i serveis: Ens hem queixat de la manca 

de personal i formació dels companys que han de realitzar trasllats penitenciaris, aquesta 

circumstància ens sembla negligent i especialment perillosa en un àmbit tant complicat, la 

resposta ha estat que estan parlant amb Serveis Penitenciaris i Justícia per millorar les 

informacions que ens trameten i els serveis que es realitzen. També hem protestat per la 

manca d’incentius i millores laborals pels companys de l’especialitat d’investigació i del 

material amb que treballen a l’especialitat de Trànsit (mancances de vehicles i 

evidencials obsolets). 

 

- Iniciatives legislatives:  Estan treballant en un nou decret de Provisió de llocs de treball 

que ha de servir per poder portar a terme promocions d’ascens “territorialitzades”, i segueixen 

donant-li voltes al nou Decret d’uniformitat i imatge corporativa (ja vam fer esmenes i ens 

tornaran a passar el text abans de la seva aprovació, doncs ha passat força temps i per moltes 

mans i del que ens van trametre al que finalment sortirà i pot haver-hi moltes diferències). El 

Govern s’ha proposat abordar l’elaboració d’una nova Llei de Policia després de les 

eleccions municipals, consideren que aquesta llei s’ha d’aprovar amb un bon consens 

parlamentari (sembla complicada aquesta fita). 

 

- Revisió de les sales: Segueixen donant voltes en com les volen, però ens quedem en què 

admeten que el model actual NO FUNCIONA COM ABANS DELS CANVIS, que cal millorar 

el servei que reben les dotacions i els ciutadans, i que volen unes sales més tecnificades. 

Esperem que això es tradueixi amb més personal, més mitjans, més formació i 
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l’ESPECIALITZACIÓ!!! De moment hem demanat i ens han acceptat poder fer reunions 

periòdiques amb els responsables de les sales per solucionar les problemàtiques més bàsiques 

(horaris, conciliació, formació, càrrega de treball...). 

 

- Manteniment Físic: No hi ha manera que entenguin que si no comencen a treballar aquest 

tema amb urgència provoquen una desigualtat amb les proves físiques de les dones 

embarassades que volen ascendir. Els sindicats ho tenim clar, de moment cal establir proves 

físiques anuals i voluntàries a qui vulgui fer-les, i en cas de superar-les gratificar-les 

econòmicament o en hores de treball, això donaria dret a la puntuació per les oposicions 

d’ascens durant 2 anys. Ara ho volen fer molt bé, que persones vinculades a la INEFC facin un 

estudi, una proposta i una prova pilot... molt maco, però mentre esperem tot això seguim en un 

sistema injust i desigualitari. 

 

- Millores de les infraestructures i compres de material: Faran noves comissaries a la 

Jonquera, Torredembarra, Mollerussa, Mollet, Manresa, Aeroport i renoven l’edifici de Base. 

També revisaran les climatitzacions. Estan buscant un nou emplaçament per l’ACD i en breu 

esperen poder començar a fer una prova pilot d’un magatzem de substàncies. 

Adquiriran 800 sistemes de gravació personal nous, per renovar els vells i dotar a més 

persones d’aquest recurs. 

 

- Hem insistit en el canvi del PGA 07 i el PGA 02, el comissari en cap no vol revisar aquests 

sistemes d’avaluació (malgrat que ja no creuen en aquest sistema ni els que l’apliquen), 

el seu discurs no ens convenç, seguirem traient el tema dels greuges que aquestes avaluacions 

provoquen en les reunions que considerem i portant al Contenciós totes aquells situacions 

injustes que provoquen. El mateix hem comentat de l’atorgament de felicitacions i medalles. 

 

- Per finalitzar, a precs i preguntes, hem reclamat el protocol d’activació dels serveis jurídics 

per la nostra defensa, tema pendent i que segueix deixant a molts companys sense 

cobertura sindical, amb el cul a l’aire!. 

 

SALUT!!! 

 

CATalunya, 18 d’abril de 2023 
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